

Еженедельник новостей МДС, 26 августа - 6 сентября 2019

IBC Weekly News, August 26 - September 6, 2019

30 августа
Бизнес положительно воспринял новость о вступлении в силу [Стратегического соглашения](#) между Правительством Кыргызстана и Centerra, сказал исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков на брифинге в Правительстве КР.

3 сентября
РГ по региональному развитию при Министерстве экономики обсудила [вопросы подготовки к ноябрьскому Форуму](#) по развитию высокого уровня.

5 сентября
РГ и международные финансовые институты рассмотрели **вопросы привлечения инвесторов** для развития аэропортов ОАО «[Международный аэропорт Манас](#)».

6 сентября
В Минфине прошли [общественные слушания](#) по проекту республиканского бюджета на 2020 год и прогнозу на 2021-2022 годы с участием представителей бизнес-ассоциаций.

Встречи с членами МДС

27 августа
С ОсОО "[Юридическая фирма АРТЕ](#)" рассмотрели **проблемы регистрации товарных знаков** в таможенном реестре объектов интеллектуальной собственности.

4 сентября
С директором туркомпании «[Ак-Сай Трэвел](#)» Еленой Калашниковой обсудили **итоги летнего сезона и перспективы сотрудничества** в рамках МДС.

August 30
Business welcomes the news of the [entry into force of the Strategic Agreement](#) between the Government of Kyrgyzstan and Centerra, IBC Executive Director Askar Sydykov said at a briefing in the Government of the Kyrgyz Republic.

September 3
The [WG on Regional Development](#) under the Economy Ministry discussed preparations for the **November High Level Development Forum**.

September 5
The Working Group discussed with international financial institutions the issues of **attracting investors** for the development of the airports of the [Manas International Airport OJSC](#).

September 6
The Finance Ministry held [public hearings](#) on the **draft national budget for 2020** and the forecast for 2021-2022. Representatives of business associations attended the hearings.

Meetings with IBC members

August 27
With [ARTE Law Firm](#) **problems of registering trademarks** in the customs register of intellectual property considered.

September 4
With Elena Kalashnikova, Director of the [Ak-Sai Travel](#) company, discussed **the results of the summer season and the prospects for cooperation** within IBC

Объявления

12-13 сентября Центр исламского банкинга и экономики AlHuda (CIBE) организует в Бишкеке [учебный семинар по исламскому банкингу](#) и финансам.

21 сентября состоится ежегодный [осенний эко-фестиваль](#) на настоящей Экоферме всего в 20 минутах езды от Бишкека.

С 31 октября по 2 ноября 2019 года в Тбилиси, Грузия, пройдет [международный IBA Европа – Кавказ – Азия Форум](#) (IBA ECA Форум).

Бизнес-форум состоится в рамках очередного [заседания Высшего Евразийского экономического совета](#) в Ереване (Армения) в начале октября.

24-26 октября в г. Душанбе (Таджикистан) состоится [Международная выставка-ярмарка "Таджикистан-2019"](#).

Announcements

On September 12-13, 2019, AlHuda Centre of Islamic Banking & Economics (CIBE) will organize a [training workshop on Islamic Banking and Finance](#).

On September 21, the annual [autumn eco-festival](#) will take place at a real Eco-farm, just a 20-minute drive from Bishkek.

From October 31 to November 2, 2019, the international [IBA Europe - Caucasus - Asia Forum](#) (IBA ECA Forum) will be held in Tbilisi, Georgia.

A business forum will be held as part of [the regular meeting of the Supreme Eurasian Economic Council](#) in Yerevan (Armenia) in early October.

On October 24-26, Dushanbe (Tajikistan) will host an [International Exhibition-Fair "Tajikistan-2019"](#).

Правовой обзор

МДС подготовил **еженедельный обзор** наиболее важных изменений в законодательстве КР за [26-30 августа](#) и за [2-6 сентября](#) 2019 г.

Law review

IBC has compiled a **weekly review** for [August 26-30](#) and for [September 2-6](#), 2019 about the most important changes in the Kyrgyzstan's legislation.

Дайджест СМИ

Представляем **дайджест СМИ** за [26 августа – 1 сентября](#) и за [2-7 сентября](#): экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a **weekly media digest** for [August 26 – September 1](#) and for [September 2-7, 2019](#) on economy, business and investment.

События на 9-13 сентября

10 сентября
Минэкономики совместно с проектом UN DESA проведет семинар по обсуждению инициативы «Пояс и Путь» в отношении ЦУР в КР.

Общественные слушания в Жогорку Кенеше КР по вопросам табачной отрасли.

Events for September 9-12

September 10
The Economy Ministry, together with the UN DESA project, will hold a seminar to discuss the Belt and Road Initiative regarding the SDGs in Kyrgyzstan.

Parliamentary public hearings on tobacco industry issues.

11
Прием Посольства Украины в КР по случаю
Дня независимости Украины.

13 сентября
Заседание Правления МДС.

September
Reception of the Embassy of Ukraine on the
occasion of Independence Day of Ukraine.

September
IBC Board meeting.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.